Mibro Watch GS Pro2

用户手册 User Manual Руководство пользователя Manuel d' utilisation Bedienungsanleitung Instrukcja obsługi

Manual del usuario

ユーザーマニュアル

Manual do Utilizador

mibro

用户手册 使用产品前调仔细阅读本说明书,并妥善保管。 产品介绍 包装清单: Mibro Watch GS Pro2 智能手表(含表带)×1,使用说明书×1,磁吸充电线×1, 附赠表带×1 ① 功能鑽 开机:长抱5秒 ② 充电核口(负极 关机:长按3:5秒到关机页面 运回上一级:点按一次 ② 中断孔 ② 全触显示屏 ② 于新见 (4) 辛申総円(物格) G WAR

①请扫描二维码下载"Mibro Fit"App。(右图所示) ②请使用"Mibro Fit"App 手动扫码配对。

② 快捷號/自定义器

解绑手表

①炭卓系统:在App内选择"部除当前设备"。即可解排设备。 ②IOS系统:在App内选择"删除当前设备",并根据提示棘转到手机系统置于 界面,选择您略当前设备才可解排设备。



(i) *(FR

(G) 389	提供用力加入效息。指水高度,该是用状态及下一个再常成于着的的可能高度。	
Anna	Different formers and time can be set formed between televier	
O trust	Different frequency and firms can be set for respiratory adjustment training.	
B. Search	Different frequency and time can be set for respiratory adjustment, training. After connecting the phone, you can find the phone through five radich.	
B. Search Your phone M health	After connecting the phone, you can find the phone through the watch. Record women's physiological period conditions and give early warning.	
B. Search	After connecting the phone, you can find the phone through the watch.	

性能故障及售后条例

名称 性能消除表 以(NO)(NO)() 1、不开机; 1、使用证据中手指者成功的; 3、诸法证偿中以方的不利申前; 人显然却不是或解释用式功能; 5、尤及其 GG7952

- 1. 国用户使用造成的磨损融污,如划痕、颜色改变的;以及接触化学试剂、央锁物体磁伤、掉落挤压 变形等人为损坏的情况; 2. 未经帐处继续、镀煤、误用、蒸浆、滥用、进水、事故,以及使用非本产品标准部件造成故障的
- 情况; 3.振级、涂改标贴、伪造助伪标识等情况;

Attention instructions

4.因不可抗力逼成的损坏; 5.不符合《性能故障表》所列性能故障的情况。

Disposal of electrical and electronic equipment

Options for Returning Old Devices

The symbol of the council or an electrol inc. equipment or your product. The symbol of the council out wheeled garbage can Symbol on your product. The symbol of the council out wheeled garbage can on your product, buttery, or practing just a member than all centrols products and batteries must be a production of the council out the council out the council of the council or for the council or council or council out the council out the council out the council of the council of the council or council out the council

能在对应的软件板本由有区别,为正常情况,

基本學數

- 高泉門、州田VW Watch OS Pro2

- 馬島門、 1980年 Watch OS Pro2

- 馬島門、 1980年 Watch OS Pro2

- 馬島門、 1980年 Watch OS Pro2

- 日本日本 1980年 Watch OS Pro

注意單項 法产品的關係 上本产品的開始結構完成的参考。不作为任何经方用途及依据、清潔从歷生指导,仍不可依此测量 结果有我还想及进行。 上本产品的海绵或为5.5/14。但不均为未,也不可大于20米温度源水及及1时用剂在条中,同时 也不同5.6。因为5.6条"以下本化原物"。 人名公斯福米亚伯林或的情况下,这本品等纳克油作用效的成样,是不另行通机。因为功 人名公斯福米亚伯林或的情况下,这本品等纳克油作用效的成样。是不另行通机。因为功

注意車項

基本参数

Specifications
Name: Mibro Watch GS Pro2
Model: XPAW025
Site: 49-58-01.mm
Operational Frequency: 2400-2483.5MHz signal transmissions %20dBm Battery capacity 460mAh Nominal voltages 3.85V Charging cut-div voltages 4.35V Input: SV=0.5A FCC ID: 288/VX-SPA/VI025 Minimum charging power: 0.1W Maximum charging power: 1.2W Compatible with: Android 5.0 or iOS 10.0 and above

After-sales service Ernail: service@mibrofit.com
Manufacture: Deets in illenatura is returned programment in the Company of th

3XXXXXXXXXXXXX

핃





Bluetooth'



User Manual Product description



Connect the watch Untie a watch

FIGS system: select "Delete current device" in the App, and jump to the Bluetooth interface of mobile phone system according to the prompt, Select Ignore Current Device to unbind the

Charging instructions

(

pter with an o	utput not exceeding SV m1A when charging. Please purchase brough formal charmels, and never use low-quality and take power adapters to avoid bursting or
Sports	Support 150 sports modes.
Onlyactivities	Daily activity record, only record the data of the day, and the data will be clear at 80:00 every day.
	You can answer and make calls on the watch after connecting the phone to the watch.

(E) Outyactivises	Daily activity record, only record the data of the day, and the data will be clear at 80:00 every day.
So Phone	You can answer and make calls on the watch after connecting the phone to the watch.
S 000	Record the daily exercise data, including steps, distance, calories, activity daration, activity times.
⊕ Heart tota	Piteligently monitor heart rate.
	Intelligently monitor blood avygen.
C Steep	Intelligently monitor your sleep quality.
& Wester	After connecting it to the mobile phone, yes can synchronize the weather.
Training status	Record the training status of the last 7 days and group the recovery time.
(ii) Aumingability	Monitors and analyzes running activity, providing real-time data and detailed reports to help users improve their running performance.
60	Martin de Arma d'arrateur actair a de antique de la companya del companya de la companya de la companya del companya de la companya del la companya de la co

充电说明

1.请勿在测湿有水的环境下充电;

1.清的年表等水的呼吸下皮电; 2.清的年表中和磁克中最长,的金属他点没有能污或腐蚀; 3.清定用用干净的结布清洁手表背面和磁吸充电线器的金属键点。 4.本产品电量源远路器。为了保证承人为股件安全。在收电时,可以使用电影的经验和过滤抽出光密过5分。从外电影上发现度 原来电源运路器。社会使用低频、负责的电源运路器,混免引起爆鞋破起火。

Trouble cheeting and after cales regulation

Name	Bluetooth watch	
Nibos Watch G5 Pro2	I. The wasth cannot be gowered as: 2. The wasth calls are selected changuare. 3. Deving the recult the cotten party cannot hear the sound. 4. The display does not light way or the south screen cannot be operated. 5. Unable to drange.	

Data Protection We would like to remind all end users of waste electrical and electronic device that you are responsible for deleting personal data on the waste devices to be disposed of.



FCC Warning Statement:

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Caution: Any changes or modifications to this device not explicitly approved by manufacturer could void your authority to operate this equipment.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement.